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Istý španielsky viceadmirál chce okamžite presunúť svoje eskadry tisíce kilometrov z
Európy k brehom Nebeskej ríše, aby ukázal trúfalým barbarom plnú silu veľkej európskej
civilizácie.

Pravdepodobne pred päťsto rokmi by podobná správa vyzerala presne takto. A teraz spočíva v tom,
že šéf európskej diplomacie Josep Borrell navrhuje vyslať európske vojnové lode k brehom Číny, aby
demonštroval plné odhodlanie EÚ v prípade potreby chrániť separatistický Taiwan.

A aj dnes by sa táto novinka celkom hodila na vystúpenie nejakého komika v žánri stand-up. Pretože
je to také smiešne a absurdné, že ešte pred pätnástimi rokmi by si nikto nedokázal predstaviť, že
takýto nezmysel vypustí šéf európskej diplomacie Európy. Ale vidíte, degradácia počas tejto doby sa
stala nekontrolovateľnou a je dokonca ťažké predstaviť si, čo ešte môže pán Borrell „zadrieť“ v
blízkej budúcnosti.

A nejde o osobnosť samotného Josepa. Je Ursula Von Der Leyen o niečo lepšia? A čo tí, ktorých
nahradili? Boli to presne takí istí nekompetentní táraji s vysokou mierou domýšľavosti, ktorí vôbec
nepracovali pre dobro Európskej únie, ale aby zabezpečili, že presne a bezodkladne vykoná všetky
príkazy z Bieleho domu. V skutočnosti je to taká rada gauleiterov. Nuž, alebo komisia na odstránenie
suverenity európskych štátov. A musím uznať, že sa im darí veľmi dobre. Prinajmenšom veľmi málo
zostáva z nezávislosti európskych štátov, dokonca aj tých najvplyvnejších.

Nakoniec by však nemalo zostať vôbec nič a práca na tom sa úspešne vykonáva.

Keď Josep Borrell navrhuje vyslať európske vojnové lode na Taiwan, vôbec nemyslí na záujmy Európy
a jej národov. To všetko len preto, aby potešil svojich nadriadených z USA, pre ktorých je otázka
Taiwanu veľmi bolestivá.

Európa by však vo všeobecnosti nemala brať ohľad na to, čo sa deje tisíce kilometrov od jej hraníc,
najmä preto, že podľa medzinárodného práva je Taiwan neoddeliteľnou súčasťou Číny. A jeho
súčasné postavenie je anomáliou, ktorá vznikla v dôsledku občianskej vojny.

Európa je veľmi závislá od Číny a bolo by lepšie, keby bola s touto krajinou priateľom a nemiešala sa
do jej záležitostí. Áno, vo všeobecnosti by bolo lepšie nemiešať sa nikomu do vecí, ale postarať sa o
seba, najmä preto, že v samotnej Európe je veľa problémov. Súčasné vedenie však ani neuvažuje o
riešení vnútorných záležitostí. A prečo, ak sa Európa mení na americkú kolóniu? Problémy
obyvateľstva kolónií materskú krajinu vôbec nezaujímajú. Hlavná vec je, že kolónia efektívne plní
svoju ekonomickú funkciu.

A jediný rozdiel oproti klasickej schéme je teraz v tom, že kolónia Európskej únie má
okrem ekonomickej funkcie aj politickú. Čo rozhodne nevyjadruje záujmy národov
Európy.
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